
ZAPISNIK SA 21.SJEDNICE UO SAMOSTALNOG SINDIKATA RADNIKA U BHRT-u, u mandatu 
2023/2027, koja je održana  u utorak,  28.1.2025. godine u 12 sati i 30 minuta u sali 301. 

Prisutni: Merima Kurtović-Pašalić; Džemal Kahrica; Edis Fočo; Mubera Herac; Samir Gadžo;Mustafa 
Baručija;Ekrem Agić; Sanija Saljihi; Minka Džihanić; Sanin Vila; Sadin Kavazović; Omer Bukić 

Odsutni: Alen Pavić,Dragan Miljević, Minja Erić 

Dnevni red: 

1. Zapisnik sa 20. redovne sjednice UO SSR u BHRT-u 

2. Aktualna situacija 

3. Finansije 

- Blagajnički izvještaj za mjesec  decembar 2024. godine 

- Izvještaj Adriatic osiguranje za mjesec  decembar   2024. godine 

 -  Izvještaj o utrošku sredstava  za  penzionere/2024.g 

4. Pomoć 

- Pomoć članovima sindikata za mjesec  januar  2025. godine 

5. Razno 

 

Ad 1. Predsjednica  M.Kurtović-Pašalić je na osnovu člana 35. Statuta Samostalnog sindikata radnika 
u BHRT-u, otvorila 21.redovnu sjednicu UO SSR u BHRT-u, u mandatu 2023/2027.g i predložila dnevni 
red koji je jednoglasno usvojen, kao i Zapisnik sa 20. redovne sjednice UO  sindikata. 

Ad 2. M.K.Pašalić  je  upoznala prisutne članove UO  o odgovoru generalnog direktora na upit 
Sindikata šta znači Odluka federalne Vlade o minimalnoj plaći od 1000 KM koji je rekao da bi po 
Zakonu trebalo provesti vladinu Odluku ali da prema objavi UO BHRT-a nema novaca. 

Predsjednica je obavijestila članove UO da je tražila da prisustvuje sjednici  UO BHRT-a ali nije dobila 
nikakav odgovor,zatim je pročitala pismo-apel koji je generalni direktor  BHRT-a  uputio svim 
relevantnim  institucijama u kojima obrazlaže kako BHRT  nije u mogućnosti ispoštovati Odluku 
federalne Vlade bez pomoći iz drugih izvora,jer  su sredstva od RTV takse nedovoljna za isplatu plaća 
od 1000 KM za 475 uposlenika ili 65 posto I održivo poslovanje. 

Nakon  rasprave  zaključeno je da UO SSRuBHRT-u izda saopćenje za javnost u kojem pozdravlja 
Odluku Vlade Federacije BIH o iznsu minimalne place od 1000 KM I zahtijeva od menadžmenta 
BHRT-a,UO BHRT-a I Parlamenta BIH da iznađu način kako bi ispoštovali vladinu Odluku ali I da 
povedu računa o tome da  se usklade I primanja svih uposlenika ali samo uz izmjenu postojeće 
sistematizacije koja je obesmišljena  I da se  donese novapravednija sistematizacija za sve 
uposlenike. Zaključeno je I da se uputi pismo generalnom direktoru da nam pojasni  kako su došli do 
cifre od million i po KM koji su im potrebni za place radnika,kada je po izračunima Sindikata ta cifra 



za million manja. Također, članovi UO  su saglasni sa prijedlogom  o usklađivanju  visine RTV taksesa 
stopom inflacije, sa 7,5 na 9,6 KM,što su tražila oba direktora I BHRT-a i RTV FBIH. 

Obzirom da do kraja aprila moramo održati 10 izvještajnu  Skupštinu SSR u BHRT-u, zaduženi su svi 
povjerenici  Podružnica da  generalnoj sekretarki  dostave spisak delegata, s  tim da Podružnice RTV 
produkcija i BHT, trebaju izabrati po jednog delegata  jer su  ranije napustili UO dvojica  članova . 

Zadužena je predsjednica  SSRuBHRT-u  da uradi Izvještaj o radu za 2024.godinu I Plan rada za 
2025.godinu. Od Agencije koja nam radi knjigovodstvo očekuje se Finansijski  izvještaj za 2024.g 

M.K.Pašalić je obavijestila članove UO da je potpisan Sporazum sa Menadžmentom o objavljivanju 
saopćenja i  informacije  Sindikata u Informativnim emisijama na BHRT-u. 

Ad 3.  Blagajnički izvještaj za mjesec  decembar  2024.godine je primljen k znanju. 

Izvještaj o poslovanju sa Adriatic osiguranjem za decembar  2024.godine je primljen k znanju. 

UO je jednoglasno usvojio Odluku za  pomoć koleginicama i kolegama koji su otišli u penziju u 
2024.godini. Radi se o 16 penzionera/ki kojima će biti uplaćeno po 150 KM, što je ukupno 2400KM. 

Ad 4. Pomoć za januar 2025.g 

- Hodžić Ismeta/ 350 KM 2.dio 

- Suljević Razija/250 KM 1.dio 

- Sogović Josip /400 KM 

-Hadžić Muamer / 500 KM 

-Macić Samir /200KM 

Odluka o pomoći  za mjesec  januar  2025.godine  u ukupnom iznosu od  1700 KM je usvojena  
jednoglasno. 

Ad 5. Razno 

Upravni odbor  SSR u BHRT-u je primio k znanju pismo članice M.Džihanić  kojim je izrazila svoje 
nezadovoljstvo stepenovanjem napredovanja  na radnom mjestu u Arhivskom centru BHT-a na 
kojem radi sa VSS-om a  ima znatno manji koeficijent. 

Sjednica  je završena  u 13 sati 32 minute. 

Izvršna sekretarka  

    Mubera Herac                                                                  Predsjednica SSSR u BHRT-u 

                                                                                                 Merima Kurtović-Pašalić 


